

Protokoll nr 4, styrelsemöte 2022-08-22

Närvarande:

Jan-Olof Olsson	<input checked="" type="checkbox"/>	Lars Martinsson	<input checked="" type="checkbox"/>
Axel Björklund	<input checked="" type="checkbox"/>	Olof Gottfridsson	<input checked="" type="checkbox"/>
Jakob Wahledow	<input checked="" type="checkbox"/>	Eva Nicklasson	<input checked="" type="checkbox"/> Delvis
Christine Björklund	<input checked="" type="checkbox"/>	John Clemson	<input checked="" type="checkbox"/>

1. Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet. Föreslagen agenda godkändes.

Ulf Steen från Farthinderskommittén deltog delvis på mötet.

2. Föregående mötes protokoll

Protokollet gicks igenom och godkändes.

3. Ekonomisk rapport

Inget speciellt att rapportera.

4. Skrivelser

- Villaägarna har bjudit in till ”Grundutbildning i Samfällighetsjuridik”. Kursen går 12/10 och 13/10 (kl 18:30 – 21:30). Intresserade förtroendevalda anmäler sig till J-O.
- En del skador på våra garagelängor har upptäckts. Allt ifrån skador av ”tidens tand” till påkörda hängrännor och stuprör. Skadorna är omhändertagna men om någon, eventuellt, känner sig skyldig, till någon av skadorna, vill vi att ni anmäler detta till styrelsen.
- Parkering inne på området är inget vi vill ha. Man riskerar stor risk för P-bot av Securitas om detta uppdagas.

5. Farthinderskommitténs förslag

Målning av rillor och hjälplinjer är planerat till 6/9 alternativt 7/9. Beslutades att Ulf beställer de bågar som skall sättas upp på fartguppen på matargatorna.

6. Elbils-kommitténs utredning

Inget nytt att rapportera. Väntar på info avseende Tors gränds svar från HSB's jurister.

7. Golvläggning Gemensamhetslokalen

Beslutades att ta in offerter från tre företag avseende arbetet. Offerten från Derome angående själva golvet skall undersökas om den fortfarande gäller.

8. Övrigt

- De ”gamla” farthindren är vederbörligen återlämnade, av LM, till ZeBra i Torekov. De har också skickat en kreditfaktura till oss på 19658:-.
- Enligt Skatteverket är vi numer momspliktiga också. Ett EU-beslut som styr detta. J-O undersöker närmare när detta behöver anmälas.

9. Nästa möte

Onsdagen den 28/9 kl 18:00.

Vid protokollet

Lars Martinsson

Justeras:

Jan-Olof Olsson

Jakob Wahledow